
PROTOKÓŁ  Nr 3.2014 
z posiedzenia  Komisji  Ładu, Porz ądku i Ochrony 

Środowiska z dnia 08 stycznia 2015 r. 
 

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Barbara Krupa  -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński              -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Feliks Malinowski  -  Członek Komisji 
5. Robert Pacuszka             -  Członek Komisji 
6. Jan Zbigniew Pożarko    -  Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Waldemar Banaszek - Zastępca Burmistrza   
2. Mariusz  Dembiński - Dyrektor ZGKiM w Tłuszczu 
3. Roman Karlewski     - Konserwator oświetlenia ulicznego  
4. Krzysztof Żurowski  - Prezes Zarządu firmy LED LEASE S.A 
5. Renata Jedlińska       - Przedstawiciel firmy MATIRO 
6. Marek Sudak            -  Przedstawiciel firmy MATIRO  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Zapoznanie się z propozycją współpracy mającej na celu wymianę 

istniejącego oświetlenia ulicznego na nowoczesne LED.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia Komisji. 
3. Sprawy bieżące. 
4. Ustalenie terminu posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Pan Krzysztof Żurowski Prezes firmy LED LEASE S.A  przedstawił 
propozycję dokonanie wymiany istniejącego oświetlenia ulicznego na 
nowoczesne rozwiązania oparte na technologii  LED, zaprojektowane i 
produkowane w Polsce. Prezentacja miała na celu przedstawienie procesu 
optymalizacji oświetlenia oraz zainteresowanie jej potencjalnymi efektami. 
Podstawowe zalety LED to wysoka energooszczędność, długi okres 
eksploatacji, zminimalizowanie kosztów serwisu i lepszy rozkład widma.  
Przygotowana przykładowa analiza dla Gminy Tłuszcz, (załącznik do 
niniejszego protokołu) wskazuje na wysoką opłacalność wymiany oświetlenia 
na LED przy zerowym nakładzie inwestycyjnym. W zakres oferty wchodzi: 
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demontaż istniejącego oświetlenia, montaż oświetlenia LED, gwarancja na 
oświetlenie w całym okresie najmu, serwis 24h w przypadku awarii obejmującej 
ponad 10% lamp oraz 5 dni roboczych w pozostałych przypadkach.  
Warunkiem umowy najmu jest minimalizacja nakładów inwestycyjnych ze 
strony Gminy tj. 0 wkładu własnego, okres umowy 120 miesięcy, miesięczne 
fakturowanie, stawka miesięcznego czynszu 21 998,00 zł brutto. 
W takcie prezentacji ze strony radnych i Zastępcy Burmistrza padało wiele 
pytań, na które wyczerpującej odpowiedzi udzielał Prezes firmy  Krzysztof 
Żurowski.  
 
Komisja uznała, że wymaga to jeszcze dokładnej analizy i konsultacji z 
Burmistrzem i aby się przekonać do tej wymiany, należałoby utworzyć na jakiś 
okres jeden pilotażowy obwód, porównać  koszty i dopiero stwierdzić 
opłacalność tego przedsięwzięcia.  
 
Ad2. Protokół Nr 2 z 17 grudnia 2014 roku został przyjęty. 
 
Ad3. Komisja ustaliła, iż kolejne posiedzenie będzie wyjazdowe  i w związku z 
tym zwraca się do Burmistrza o udostępnienie w tym dniu samochodu 
służbowego w celu dokonania wizji w terenie pod kątem kontroli dzikich 
wysypisk śmieci i porządku w gminie.   
 
Ad4. Termin następnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 16 stycznia 
2015 roku  godzina 10.00  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           
                                                                           Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                  Tadeusz Groszek  
 
Dokument utworzyła : 
Bożena Brzozowska  
dnia 09 stycznia 2015 r.  
 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.  
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